

口腔生物碩士班

115 學年度

最低修業年限	1
應修學分數	24
應修（應選）課程及符合畢業資格之修課相關規定	1.必修科目：高等細胞與分子生物學、學術研究倫理、性別平等教育線上課程。 2.必選科目：每學期必須選修口腔生物學專題討論（最多四學分）、本所所開授之其他科目，至少修畢八個學分。 3.選修科目：選修範圍以本校教務處當學期公佈之課程表為主。 4.須完成研究生論文。 5.選課、加退選課悉依本校學則及相關規定辦理。
備註	

Oral Biology Master Program

Academic Year 115

Mini. Term of Study	1
Minimum Credits	24
Curriculum and Regulations	1.Compulsory subject : Advanced Cell & Molecular Biology、Research Ethics、Gender Equity Education Online Course. 2.Required elective subject : Seminars in Oral Biology (Master, up to 4 credits)、Required minimal 8 credits are from the Institute. 3.Elective subjects : The scope of elective subjects is mainly based on the curriculum published by the school's academic affairs office during the semester. 4.Postgraduate thesis is required for graduation. 5.Any other outstanding issues will be handled by relevant regulations.

口腔生物博士班

115 學年度

最低修業年限	2
應修學分數	18
逕博應修學分數	30 (含碩、博士班學分)
應修 (應選) 課程及符合畢業資格之修課相關規定	1.必修科目：學術研究倫理、性別平等教育線上課程。 2.必選科目：口腔生物學專題討論 (四學分)、本所所開授之其他科目，至少修畢四個學分。 3.須完成研究生論文。 4.選課、加退選課悉依本校學則及相關規定辦理。
備註	

Oral Biology Ph. D. Program

Academic Year 115

Mini. Term of Study	2
Minimum Credits	18
Minimum Credits for Direct-Entrance Ph.D.	30 (Credits for master and doctoral programs)
Curriculum and Regulations	1.Compulsory subject : Research Ethics 、Gender Equity Education Online Course. 2.Required elective subject : Seminars in Oral Biology (PhD, 4 credits) 、Required minimal 4 credits are from the Institute. 3.Postgraduate thesis is required for graduation. 4.Any other outstanding issues will be handled by relevant regulations.